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Protokół Nr IX/2024 z IX Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 30 października 

2024 roku w Urzędzie Gminy w godzinach od 14:00 do 17:41. 

 

W sesji udział wzięli radni Gminy Kawęczyn oraz zaproszeni gości zgodnie z listami 

obecności stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie IX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wystąpienie zaproszonych gości. 

6. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024; 

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok; 

c) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2025 

rok; 

d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

e) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz wysokości stawki tej opłaty; 

f) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 

ENERGA-OPERATOR Spółka Akcyjna; 

g) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Kawęczyn na lata 2024   – 2027; 

h) zmieniająca Uchwałę Nr LXXV/492/2024 Rady Gminy w Kawęczynie 

z dnia 29 stycznia 2024 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników i kandydatów na strażaków 

ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Kawęczyn;  

i) zmiany uchwały nr XXXIII/239/2021 Rady Gminy Kawęczyn z dnia 

26 kwietnia 2021 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę; 

j) zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Kawęczyn; 

k) przyjęcia Programu współpracy gminy Kawęczyn na rok 2025 z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 

ust. 3 ustawy z 24.04.2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie; 

l) zmiany uchwały nr I/5/2024 Rady Gminy w sprawie powołania stałych 

komisji Rady Gminy Kawęczyn IX kadencji z dnia 7 maja 2024 roku. 

7. Przyjęcie oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy w sprawie 

zatwierdzenia planu budowy i przebudowy dróg gminnych i wewnętrznych w gminie 

Kawęczyn na czas obecnej kadencji samorządu (lata 2024 – 2029). 
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8. Przyjęcie oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy w sprawie 

zatwierdzenia planu remontów nawierzchni dróg gminnych i wewnętrznych w gminie 

Kawęczyn na czas obecnej kadencji samorządu (lata 2024 – 2029). 

9. Przyjęcie oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy sprawie zatwierdzenia 

budowy nowych punktów oraz uzupełniania lamp oświetlenia ulicznego na terenie 

gminy Kawęczyn w roku 2025. 

10. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

11. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

12. Zapytania i wolne wnioski. 

13. Zamknięcie IX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Ad. 1.Otwarcie IX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia IX Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Łukasz Mila – Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 15-u 

radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy 

Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad, poinformował o propozycji 

wprowadzenia do porządku obrad dwóch dodatkowych punktów. Pierwszy z nich to: zmiana 

uchwały wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2024-2030, 

zaproponowany jako punkt 6b, natomiast druga propozycja zmiany to: udzielenie pomocy 

finansowej dla Powiatu Tureckiego, zaproponowana jako punkt 6b.  

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby wprowadzić zmiany do porządku 

obrad. Nikt więcej nie zgłosił innych zmian.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila przeprowadził głosowanie jawne imienne nad wprowadzeniem 

do porządku obrad dodatkowego punktu dotyczącego zmiany uchwały WPG Gminy 

Kawęczyn na lata 2024-2030 

 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie punktu dot. zmiany uchwały WPG Gminy Kawęczyn na lata 2024-2030;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila przeprowadził głosowanie jawne imienne nad wprowadzeniem 

do Porządku obrad kolejnego punktu dotyczącego udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Tureckiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie punktu dot. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Tureckiego;  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod  głosowanie porządek  obrad z wprowadzonymi 

zmianami. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

Porządek obrad z wprowadzonymi zmianami został przyjęty. 

 

3. Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby protokół przyjąć bez odczytywania, 

ponieważ był on wyłożony do wglądu w Biurze Rady Gminy. Zapytał także Radnych czy 

mają uwagi co do zapisu w protokole. 

Nikt z Radnych nie zgłosił uwag. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

Protokół z VIII Sesji Rady Gminy Kawęczy został przyjęty bez odczytywania. 

 

Protokół z VIII sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty jednogłośnie.  

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 
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Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila zadał pytanie, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

interpelacje lub zapytania. 

 

Głos zabrała Radna I. Mirek – Iglikowska, zwracając się do Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa Ochrony Środowiska Gospodarki Przestrzennej i Urbanistyki J. Iwaniaka w 

związku z brakiem konsultacji wewnątrz komisji w istotnych kwestiach, 

złożyła pisemną rezygnację z członkostwa w/w Komisji. 

 

Jako kolejna zabrała głos Radna M. Barcka, składając na ręce Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa Ochrony Środowiska Gospodarki Przestrzennej i Urbanistyki J. Iwaniaka pisemną 

rezygnację z członkostwa w w/w Komisji argumentując brakiem konsultacji wewnątrz 

komisji w istotnych sprawach takich jak: oświetlenie uliczne, kolejność budowy i remontu 

dróg.  

 

Jako kolejna głos zabrała Radna E. Skurka. Odczytując petycję mieszkańców wsi Milejów. 

Petycje na piśmie Radna przekazała Wójtowi Gminy Kawęczyn, Przewodniczącemu Rady 

Gminy oraz Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska Gospodarki 

Przestrzennej i Urbanistyki. 

 

Kolejno Radna I. Mirek – Iglikowska odczytała petycję mieszkańców wsi Dzierzbotki, 

Dziewiątki i Młodzianowa, na koniec wypowiedzi złożyła ją na ręce Przewodniczącego Rady 

Gminy. 

 

Przewodniczący zadał pytanie, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze zabrać głos. 

Nikt się nie zgłosił. 

 

5. Wystąpienie zaproszonych gości. 

Głos zabrała Pani Sołtys Tokar M. Skurczak - Szymańska, dołączając się do petycji Radnej E. 

Skurki, przypomniała, że mieszkańcy Tokar Drugich wcześniej walczyli o budowę 

wodociągu, budowę lamp, a teraz muszą walczyć o budowę drogi. Poinformowała, że na 

dokumentację został przeznaczony również fundusz sołecki zarówno Milejowa, jak i Tokar 

Drugich i Żdżar, w sytuacji obecnej jest to zmarnowanie pieniędzy. Pani Sołtys poprosiła o 

przesunięcie budowy drogi, o której mowa w petycji, na początek. 

 

Sołtys Milejowa T. Tyrakowski w swojej wypowiedzi podzielił zdanie przedmówczyni, 

powiedział, że jest zaskoczony tymi zmianami w kolejności budowy dróg. Zapytał 

Przewodniczącego Rady, czy pozwolił na takie zmiany. 

 

Przewodniczący Ł. Mila wyjaśnił, że nie zawsze można przystępować do budowy dróg 

zgodnie z kolejnością, ponieważ zdarza się, że pojawiają się problemy np. z wykupem 

gruntów, dodając, że kolejność to nie jest rzecz święta.  

 

Sołtys Milejowa T. Tyrakowski powiedział, że w ubiegłej kadencji była to już zatwierdzone i 

przegłosowane i zaprotokołowane i powinna taka kolejność zostać. Zostały wydane pieniądze 

i należy to wziąć pod uwagę. Powiedział również, że Przewodniczący Rady lekceważy byłych 

radnych wprowadzając swoje zmiany. 

 

Sołtys Dzierzbotek Agata Janaszczyk odniosła się do wypowiedzi Przewodniczącego Ł. Mili 

mówiąc, że na drogi, o których mowa były poniesione już koszty, w przypadku Dzierzbotek 

to 100 tys. zł. za które Gmina zapłaci. Wg Pani Sołtys jeżeli droga znalazła się na 22 miejscu, 
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nie będzie budowana w najbliższym czasie, projekt przepadnie po 3 latach, a aktualizacje jego 

to kolejny koszt. Dla Pani Sołtys niezrozumiałe jest przesuwanie takich dróg na koniec listy, a 

wciąganie do realizacji nowych, na które nie ma żadnych planów i przygotowań. Zgłosiła też 

zastrzeżenia do sposobu ustalania kolejności budowy dróg, ponieważ wg jej wiedzy nie 

uczestniczyli w tym wszyscy radni. Zadała pytanie kto, i w jakim charakterze odpowiada za ta 

listę. 

 

Przewodniczący Rady odpowiedział – cała Rada 

 

Radny K. Kolenda powiedział, że nie zgadza się z Przewodniczącym, ponieważ na Komisji 

nie było jednomyślności, stosunek głosów był 8 do 7. Poprosił by nie używać sformułowania, 

że o kolejności na liście zdecydowała cała Rada. 

 

Pan Paweł Urbanek  zapytał o to, kto głosował za taką kolejnością 

 

Radny K. Kolenda wymienił Radnych głosujących przeciw: on, S. Szydło, M. Barcka, I. 

Mirek – Iglikowska, E.Skurka, A. Kwinciak. 

 

Pan Paweł Urbanek zapytał, kto użył sformułowania „ wy sobie możecie zgłaszać, a my 

przegłosujemy jak będziemy chcieli”. 

 

Radny K. Kolenda powołując się na RODO nie udzielił odpowiedzi. Powiedział, że już na 

Komisji wspomniał, że jesteśmy bardzo bogatym samorządem kładąc do szuflady 100 tys. zł., 

jeżeli chodzi o drogę Młodzianów – Dzierzbotki, dla porównania podał, że często jest tak, że 

brakuje 3 tys. dla szkół. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę, że punkt „Wystąpienia zaproszonych gości” 

wykracza poza ramy i że do tematu dróg można będzie odnieść się w punkcie 7. Wobec braku 

kolejnych chętnych gości do zabrania głosu, Przewodniczący zaproponował przejście do 

kolejnego punktu. 

 

6. Głosowanie nad uchwałami w sprawach:  

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024; 

Skarbnik Gminy Edyta Balcerzak przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

W trakcie omawiana zmian budżetowych wywiązała się dyskusja dotycząca przeznaczenia 

środków na dokumentacja dla budowy drogi, na którą ma zostać złożony wniosek o środki 

dotacyjne. Skarbnik Gminy powiedziała, że droga, która przegłosowano na posiedzeniu 

komisji nie spełnia wymaganych parametrów, dlatego należałoby wybrać  inny odcinek drogi.   

 

Postanowiono, aby najpierw przegłosować zmiany budżetowe z wyłączeniem sprawy 

dotyczącej przeznaczenia środków na wykonanie dokumentacji dla drogi planowanej do 

zgłoszenia do programu dotującego;  , a następnie odbędzie się głosowanie dotyczące 

zabezpieczenia środków na wykonanie dokumentacji dla jednej ze zgłoszonych dróg.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zmiany przedstawione przez Skarbnika 

Gminy Edytę Balcerzak z wyłączeniem sprawy dotyczącej przeznaczenia środków na 

wykonanie dokumentacji dla drogi planowanej do zgłoszenia do programu dotującego. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne.  
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Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2024 z wyłączeniem sprawy dotyczącej 

przeznaczenia środków na wykonanie dokumentacji dla drogi planowanej do zgłoszenia do 

programu dotującego;   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

W wyniku dyskusji i analizy odcinków zgłoszonych w trakcie rozmów poddano pod 

głosowanie kwestię wykonania dokumentacji projektowej i zabezpieczenia w tym celu 

środków dla wskazanych odcinków dróg. Jako pierwsza została zgłoszona droga w 

Głuchowie, a następnie droga w Tokarach Pierwszych.   

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie kwestię zabezpieczenia środków w 

budżecie na wykonanie dokumentacji dla drogi w Głuchowie planowanej do zgłoszenia do 

programu dotującego. Odbyło się głosowanie jawne imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

kwestia zabezpieczenia środków w budżecie na wykonanie dokumentacji dla drogi w 

Głuchowie planowanej do zgłoszenia do programu dotującego; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marzena Barcka, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Izabela Mirek-Iglikowska, Emilia 

Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak 

PRZECIW (7) 

Michał Chachuła, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, Łukasz Mila, Mateusz Pacześny, Karol 

Rygas, Piotr Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Waldemar Dusza 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  kwestię zabezpieczenia 

środków w budżecie na wykonanie dokumentacji dla drogi w Tokarach Pierwszych 

planowanej do zgłoszenia do programu dotującego. Odbyło się głosowanie jawne imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

kwestia zabezpieczenia środków w budżecie na wykonanie dokumentacji dla drogi w 

Tokarach Pierwszych planowanej do zgłoszenia do programu dotującego; 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, Łukasz Mila, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

PRZECIW (6) 

Marzena Barcka, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Izabela Mirek-Iglikowska, Emilia 

Skurka, Sylwia Szydło 

 

W wyniku przeprowadzonych głosowań środki w uchwale budżetowej zostały zabezpieczone 

na wykonanie dokumentacji dla drogi w Tokarach Pierwszych.  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr IX/36/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

gminy na rok 2024. 

 

b) zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2024-2030; 

Skarbnik Gminy omówiła przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila otworzył dyskusję w omawianym temacie.  

Nikt z radnych nie miał pytań.  

 

Łukasz Mila  - Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tureckiemu. Odbyło się głosowanie jawne 

imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2024-2030;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr IX/37/2024 w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2024-2029. 

 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tureckiemu; 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła plan pomocy finansowej Powiatowi 

Tureckiemu, w ramach którego w budżecie zostały zabezpieczone środki w wysokości 250 

tys. zł.  z przeznaczeniem na remont odcinka drogi 4494PMarcjanów – Kawęczyn – Mikulice 

na odcinku Marcjanów – Nowy Świat. Poinformowała, że przed podpisaniem umowy o 

przekazaniu środków gmina jest zobowiązana podjąć stosowną uchwałę 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania. 



8 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady S. Kasprzak  zapytał o dokumentację i szczegóły przebudowy 

wspomnianej drogi. 

 

Wójt Gminy oznajmił, że Starostwo dostało pismo z prośbą o przesunięcie na rok 2025 

środków na dokumentację w wysokości 149 ty. zł. 

 

Skarbnik E. Balcerzak dodała, że dokumentacja w tym roku nie zostanie dokończona, nie 

znamy również dokładnych terminów co do realizacji zadania 

 

Nikt z adnych nie miał więcej pytań 

 

Łukasz Mila - Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tureckiemu. Odbyło się głosowanie jawne 

imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tureckiemu;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwała nr IX/38/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Tureckiemu 

 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok; 

Propozycję wysokości stawek wcześniej ustalonych na wspólnym posiedzeniu komisji Rady 

Gminy, przedstawiła Skarbnik Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.  

 

Radny K. Kolenda zadał pytanie o procent wzrostu stawek. 

 

Skarbnik E. Balcerzak poinformowała, że żadna z podwyższonych stawek nie przekracza 3 % 

w stosunku do roku 2024. 

 

Radny K. Kolenda wyraził wątpliwości co do sposobu ustalania wysokości podatku rolnego i 

od nieruchomości. 

 

Radny K. Rygas zauważył, że każdy rolnik płaci również podatek od nieruchomości. 

 

Wiceprzewodniczący Rady S. Kasprzak przedstawił wytyczne GUS co do sposobu obliczania 

podatku rolnego. 

 

Radny K. Kolenda zauważył, że  na przestrzeni lat jest to wzrost o 80%. 
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Więcej pytań i uwag nie było 

 

Łukasz Mila - Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2025. Odbyło się 

głosowanie jawne imienne 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, Łukasz Mila, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

PRZECIW (6) 

Marzena Barcka, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Izabela Mirek-Iglikowska, Emilia 

Skurka, Sylwia Szydło 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr IX/39/2024 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku  od nieruchomości na rok 2025. 

 

e) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2025 rok; 

Sposób wypracowania i ustalenia stawek proponowanych przez Urząd Gminy w wysokości 

63zł, oraz przez Komisję w wysokości 65zł, przedstawiła Skarbnik Gminy E. Balcerzak. 

Projekty dla obydwóch stawek stanowią załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś z Radnych w tym punkcie ma pytania. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Łukasz Mila – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2025 rok, najpierw 

dla stawki w wysokości 63 zł, a następnie dla stawki w kwocie 65 zł. Odbyły się głosowania 

jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2025 rok - propozycja 

Wójta - 63 zł;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, Adrian Kwinciak, 

Łukasz Mila, Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Marzena Barcka, Krzysztof Kolenda, Izabela Mirek-Iglikowska, Emilia Skurka, Sylwia 
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Szydło 

 

Głosowano w sprawie: 

obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2025 rok - proponowana 

kwota 65 zł; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (10) 

Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, Adrian Kwinciak, 

Łukasz Mila, Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Marzena Barcka, Krzysztof Kolenda, Izabela Mirek-Iglikowska, Emilia Skurka, Sylwia 

Szydło 

 

W konsekwencji głosowania nad dwoma różnymi stawkami, wybrana została stawka niższa - 

w wysokości 63 zł. 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr  IX/40/2024 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do 

celów wymiaru podatku rolnego na 2025 rok. 

 

f) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

Kolejny raz zabrała głos Skarbnik Gminy E. Balcerzak, przedstawiając sposób i przesłanki  

ustalania stawek podatku od środków transportowych 

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. Odbyło się głosowanie 

jawne imienne  

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr IX/41/2024 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych  

 

g) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

wysokości stawki tej opłaty; 
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Propozycję uchwały stanowiącej załącznik do protokołu, przedstawiła Skarbnik Edyta 

Balcerzak 

 

Przewodniczący Rady zadał pytanie, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania. 

 

Nikt nic się nie zgłosił. 

 

Łukasz Mila – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

wysokości stawki tej opłaty. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości 

stawki tej opłaty;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr IX/42/2024  w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki tej opłaty.  

 

h) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENERGA-OPERATOR 

Spółka Akcyjna; 

Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, że temat został szeroko omówiony na Komisji. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. Zadał pytanie, czy ktoś z Radnych chciałby 

zabrać głos. 

 

Nikt z Radnych się nie zgłosił 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENERGA-OPERATOR 

Spółka Akcyjna. Odbyło się głosowanie jawne imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENERGA-OPERATOR 

Spółka Akcyjna;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 
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Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr IX/43/2024  w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENERGA-OPERATOR Spółka Akcyjna 

 

i) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Kawęczyn na lata 2024 – 

2027; 

Przewodniczący Rady Gminy również w tym podpunkcie przypomniał, że temat został 

omówiony na Komisji i ponownie zadał pytanie, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Nikt z Radnych nie zgłosił się. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Kawęczyn na lata 2024 – 2027. 

Odbyło się glosowanie jawne imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Kawęczyn na lata 2024 – 2027;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr IX/44/2024  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Opieki nad Zabytkami Gminy Kawęczyn na lata 2024 – 2027. 

 

j) zmiany Uchwały Nr LXXV/492/2024 Rady Gminy w Kawęczynie z dnia 29 stycznia 2024 r. 

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników i 

kandydatów na strażaków ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Kawęczyn; 

Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila przypomniał, że uchwała była omawiana na wspólnym 

posiedzeniu komisji Rady Gminy Kawęczyn. Projekt uchwały stanowi załącznik do 

protokołu. Zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania.  

 

Nikt nie miał uwag ani zapytań.  

 

Łukasz Mila – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany Uchwały Nr LXXV/492/2024 Rady Gminy w Kawęczynie z dnia 29 stycznia 

2024 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników i 

kandydatów na strażaków ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Kawęczyn. Odbyło 

się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę Nr LXXV/492/2024 Rady Gminy w Kawęczynie z dnia 29 stycznia 
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2024 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników i 

kandydatów na strażaków ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Kawęczyn;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr IX/45/2024  w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LXXV/492/2024 Rady Gminy w Kawęczynie z dnia 29 stycznia 2024 r. w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników i kandydatów 

na strażaków ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Kawęczyn.  

 

k) zmiany uchwały nr XXXIII/239/2021 Rady Gminy Kawęczyn z dnia 26 kwietnia 2021 r. w 

sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę; 

Przewodniczący Rady Ł. Mila przypomniał, że projekt, który stanowi załącznik do protokołu, 

był omawiany na posiedzeniu komisji. Przewodniczący Ł. Mila zapytał. czy ktoś z Radnych 

chciałby zabrać głos. 

 

Nikt się nie zgłosił. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały nr XXXIII/239/2021 Rady Gminy Kawęczyn z dnia 26 kwietnia 2021 r. w 

sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę. Odbyło się głosowanie jawne imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr XXXIII/239/2021 Rady Gminy Kawęczyn z dnia 26 kwietnia 2021 r. w 

sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr IX/46/2024 w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXIII/239/2021 Rady Gminy Kawęczyn z dnia 26 kwietnia 2021 r. w sprawie 
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szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę. 

 

l) zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kawęczyn; 

Wobec braku chętnych Radnych do zabrania głosu w tej sprawie, Przewodniczący Rady 

Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Kawęczyn 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kawęczyn;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr IX/47/2024 w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Kawęczyn;. 

 

m) przyjęcia Programu współpracy gminy Kawęczyn na rok 2025 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z 24.04.2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie; 

Przewodnicząc Rady zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. Przypomniał, że projekt uchwały 

był omówiony na posiedzeniu komisji.  

 

Nikt się nie zgłosił 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu współpracy gminy Kawęczyn na rok 2025 z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z 24.04.2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie. Odbyło się głosowanie jawne imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Programu współpracy gminy Kawęczyn na rok 2025 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z 24.04.2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 
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Rada Gminy podjęła Uchwałę nr IX/48/2024 w sprawie przyjęcia Programu współpracy 

gminy Kawęczyn na rok 2025 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z 24.04.2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie;. 

 

n) zmiany uchwały nr I/5/2024 Rady Gminy w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy 

Kawęczyn IX kadencji z dnia 7 maja 2024 roku. 

Przewodniczący Ł. Mila zaproponował zmianę w programie obrad trwającej Sesji w związku 

z rezygnacją dwóch Radnych z uczestnictwa w Komisji , zmiana polega na wykreśleniu 

podpunktu „n” i wprowadzenia go w następnych Komisjach, a następnie Sesji Rady Gminy 

Kawęczyn. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie propozycję  wykreślenia z 

porządku obrad podpunktu dotyczącego zmiany uchwały nr I/5/2024 z dnia 7.05.2024. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

wykreślenie z porządku obrad podpunktu dotyczącego zmiany uchwały nr I/5/2024 z dnia 

7.05.2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Rada Gminy przyjęła propozycję  wykreślenia z porządku obrad podpunktu 

dotyczącego zmiany uchwały nr I/5/2024 z dnia 7.05.2024. 

 

Radny S. Kasprzak złożył wniosek formalny o 15 minut przerwy. 

Wniosek został przyjęty, Przewodniczący rady ogłosił przerwę. 

 

Ad. 7. Przyjęcie oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy w sprawie 

zatwierdzenia planu budowy i przebudowy dróg gminnych i wewnętrznych w gminie 

Kawęczyn na czas obecnej kadencji samorządu (lata 2024 – 2029). 

Po przerwie Przewodniczący Rady Łukasz Mila wznowił obrady, zaczynając punkt 7 

porządku obrad rady gminy – Przyjęcie oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy 

w sprawie zatwierdzenia planu budowy i przebudowy dróg gminnych i wewnętrznych 

w gminie Kawęczyn na czas obecnej kadencji samorządu (lata 2024 – 2029). 

 

Głos w tej sprawie zajęła Radna Izabela Mirek -Iglikowska, zwracając się z pytaniem 

dotyczącym projektu listy dróg o to, kto i kiedy ją konstruował, ponieważ nie działo się to na 

ostatnich komisjach. Kolejne pytanie dotyczyło zgłaszanej przez Radną Izabelę Mirek -

Iglikowską na poprzednich komisjach drogi oraz ewentualnych przeciwskazań do 

pozostawienia jej na pierwszym miejscu. Zwróciła też uwagę, że mimo zasady jeden radny = 

jedna droga, zgłoszonych zostało 29 dróg na 15 radnych. Pytania te zostały zwrócone do 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Przestrzennej i 

Urbanistyki Pana Józefa Iwaniaka. 
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Głos zabrał Pan Józef Iwaniak, odpowiadając na zadane pytania. Ilość dróg zwiększyła się, 

ponieważ wzięte pod uwagę zostały odcinki dróg, które w każdej miejscowości są innej 

długości i tym była sugerowana liczba proponowanych dróg. 

 

Głos ponownie zabrała radna Izabela Mirek -Iglikowska zadając pytanie, kto i kiedy ustalał 

kolejność podanych dróg. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Józef Iwaniak odpowiadając na pytanie wyjaśnił, że 

sugerował się podanymi przez radnych propozycjami i utworzoną kolejność podał pod 

głosowanie.  

 

Radna Izabela Mirek -Iglikowska zapytała, czy są jakieś przeciwwskazania, co do jej 

propozycji drogi, skoro mimo jej ubiegania się o pierwsze miejsce została przesunięta na dół 

listy. 

 

Radny Józef Iwaniak odpowiedział, że nie ma takich przeciwskazań.  

 

Radna Izabela Mirek - Iglikowska o głos w sprawie dokumentacji, zebrań z mieszkańcami 

poprosiła Panią podinspektor Karolinę Gil. 

 

Podinspektor Karolina Gil poinformowała o wykonanej koncepcji drogi w Dzierzbotkach, 

która jest skierowana do uzgodnień przez projektanta, etap projektowy wyrysowywania tej 

drogi się zakończył, teraz będzie kwestia wykonywania podziałów przez geodetów oraz 

uzgodnienia. Odbyło się również spotkanie z mieszkańcami, na którym odbyła się dyskusja 

na temat tej drogi, a mieszkańcy uzyskali informację o etapach jej realizacji. 

 

Przewodniczący Rady Łukasz Mila podziękował Pani Karolinie Gil za zabrany głos, oraz 

zapytał o dalsze pytania innych radnych.  

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Kolenda kierując pytanie do Pana Józefa Iwaniaka o słuszności 

zachowania, jakim był brak konsultacji z resztą członków komisji przy ustalaniu kolejności 

dróg. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Józef Iwaniak wyjaśnił, że sugerując się propozycjami 

kolejności, stworzył listę, która została przegłosowana bez propozycji zmian.  

 

Przewodniczący Łukasz Mila zwrócił się z pytaniem do Pana Józefa Iwaniaka na temat 

dzisiejszych rezygnacji z członkostwa w Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Gospodarki Przestrzennej i Urbanistyki. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Radny Józef Iwaniak odpowiedział, że nie otrzymał 

propozycji zwołania komisji i ustalenia kolejności dróg.  

 

Głos zabrał Radny Michał Chachuła z pytaniem, czy w sytuacji, kiedy pojawią się 

wystarczające  środki z zewnątrz  na budowę dróg z dalszych pozycji, kolejność może zostać 

zmieniona. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Józef Iwaniak odpowiada potwierdzająco, pod 

warunkiem, że będą spełniały wszystkie kryteria i warunki. 
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Radny Krzysztof Kolenda podsumował, aby na początek listy dróg do remontu wpisać te 

drogi, na które były już poczynione nakłady pieniężne, zrobione projekty czy uzgodnienia, bo 

Gmina traci w ten sposób około 200 000,00 zł. 

 

Wiceprzewodniczący Sylwester Kasprzak poprosił podinspektor Karolinę Gil, aby 

przedstawiła informacje, jakie środki finansowe zostały poniesione na 2 drogi, które są pod 

koniec listy. 

 

Podinspektor Karolina Gil odpowiedziała, że środki nie zostały przekazane, tylko zostały 

podpisane umowy z wykonawcą i z geodetami. W budżecie Gminy na budowę drogi w 

Dzierzbotkach jest zabezpieczone 100 000,00 zł, na dokumentację dla drogi w Żdżarach 

umowy są podpisane na kwotę 33 900,00 zł, na odcinek Milejów – Tokary zabezpieczone 

64 000,00 zł. 

 

Radna Sylwia Szydło powiedziała, że niepotrzebne były komisje objazdowe skoro budowa 

dróg nie ma odzwierciedlenia w ich stanie. Złożyła petycję, aby droga o numerze 393 na 

Leśnictwie została przesunięta z pozycji 20 na pozycję nr 7 (petycja stanowi załącznik do 

protokołu). Radna złożyła też wniosek w sprawie zrobienia nakładki na drodze 345 w 

Leśnictwie (wniosek stanowi załącznik do protokołu). 

 

Głos zabrał sołtys Żdzar Ryszard Jaśkiewicz, który zaniepokoi się, że pozycja nr 9 spełnia 

wszystkie parametry do budowy drogi, a jest dopiero na 9 miejscu. Droga Milejów-Tokary -

Żdzary o długości 2 km 800 m, którą przejeżdża autobus szkolny jest co chwilę do remontu, i 

szkoda jest pieniędzy na jej ciągłe naprawianie. Na projekt były wydane pieniądze, a jest ona 

dopiero na 25 pozycji na liście do budowy, i jest nierealne, żeby zrealizować tę drogę w tej 

kadencji. Poprosił o rozwagę i zachowanie kolejności budowy dróg.  

 

Pan Paweł Urbanek powiedział, że obecnej Radzie zasiada 5 osób z poprzedniej kadencji. 

Dodał, że nie dziwi się nowym radnym, bo wiadomo, że każdy chce coś uzyskać dla swoim 

mieszkańców, ale jest zdziwiony zachowaniem radnych poprzedniej kadencji, którzy 

wcześniej przyczynili się do powstania listy dróg do budowy, a po pół roku działania nowej 

Rady odwracają „kota ogonem” i robią coś odwrotnego. Pan P Urbanek zapytał radnych 

poprzedniej kadencji, jakie jest ich podejście do obowiązku pełnienia radnego z racji tego, że 

po pół roku nagle zmieniają zdanie i robią coś innego. Przypomniał, że w poprzedniej 

kadencji był radnym, który nie miał budowanej ani jednej drogi. Ponadto przypomniał o 

nastawieniu do jego osoby poprzedniej władzy. Wskazał, że każdy może potwierdzić, jak  

walczył o tę drogę, a radni obecnej i poprzedniej Rady Gminy przegłosowali, żeby droga w 

Dzierzbotkach była na pierwszym miejscu. Dodał, że teraz znalazła się ona kolejno na 15, 21 

a ostatecznie na 22 miejscu. Jest to droga, na którą były poniesione koszty na zrobienie 

dokumentacji dla tej drogi, mimo to jest ona na końcu listy. Następnie skierował pytanie go 

radnego J. Iwaniaka pytając go o to, czy wie on, co to jest RIO, albo WSA oraz czy zdaje 

sobie sprawę, jaką odpowiedzialność na siebie bierze. Pan P. Urbanek powiedział, że jest to 

defraudacja pieniędzy gminnych, czyli każdego mieszkańca i każdy może złożyć na Pana J. 

Iwaniaka zawiadomienie z tej racji, że jest on osobą publiczną. Wskazał, że nie wie, czy Pan 

J. Iwaniak jest tego świadomy czy nie, ale on go o tym tylko informuje. Dodał, że chciałby, 

aby jeszcze raz zastanowiono się nad listą dróg do remontu i budowy, aby koszty poniesione 

przez gminę nie przepadły. Wskazał, że jeżeli te środki przepadną, to zostanie to 

uruchomione.  
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Radny Krzysztof Kolenda poprosił podinspektor Karolinę Gil, aby powiedziała, na jaką kwotę 

są podpisane umowy na 3 rozpoczęte drogi. 

 

Podinspektor Karolina Gil odpowiedziała, że jest to kwota rzędu 200 000,00 zł. Są to umowy 

projektowe, z branży drogowej, kolizje energetyczne i umowy z geodetami. 

 

Wiceprzewodniczący Michał Chachuła powiedział, że nie tylko na te 3 drogi zostały 

poniesione koszty, ale też na inne. 

 

Podinspektor Karolina Gil policzyła, że na 6 innych również. 

 

Wiceprzewodniczący Michał Chachuła zadał pytanie Wójtowi Gminy, jak on widzi realizację 

dróg, na które są poniesione koszty. 

 

Wójt Jan Gruca odpowiedział, że jeżeli będą środki, wybudujemy każdą drogę. 

 

Radny Krzysztof Kolenda zapytał, czym różnią się tamte 3 drogi od pierwszych 6, skoro są 

dalej na liście. 

 

Sołtys Dzierzbotek Agata Janaszczyk zwróciła uwagę, że nie wszystkie sołectwa korzystały z 

funduszu sołeckiego jednakowo, nie miały tyle pieniędzy, aby robić po 2 drogi, dlatego teraz 

powinny dostać szansę. 

 

Sołtys Tokar Pierwszych Małgorzata Skurczak-Szymańska zadała pytanie radnemu Józefowi 

Iwaniakowi, jakim kryterium się kierował przy ustalaniu listy dróg. 

 

Radny Józef Iwaniak odpowiedział, że jeżeli zrobimy drogę Milejów-Tokary -Żdżary w 

pierwszej kolejności, to innych dróg już nie zrobimy. Była propozycja podziału tej drogi na 

etapy, co niekonkretnie rozwiązałoby problem. Lista była poddana dyskusji, nie było innych 

propozycji, dlatego została ona przyjęta. 

 

Radny Karol Rygas złożył wniosek, żeby te drogi, na które zostały poniesione koszty, 

przeszły na początek listy, czyli na pozycję 7 i 8. 

 

Radny Piotr Ziółkowski złożył wniosek, aby na pozycję 7 wpisać drogę na Pachcie, a na 8 

drogę w Dzierzbotkach.  

 

Pan Paweł Urbanek zasugerował, aby w tych wnioskach był zapisany fakt, że jeżeli droga nie 

jest gotowa do budowy, to na jej miejsce wchodzi droga następna. 

 

Przewodniczący Łukasz Mila przychylił się do tego zapisu. 

 

Sołtys Dzierzbotek Agata Janaszczyk zapytał o drogę na pozycji nr 3 w Ciemieniu - 500 m. 

 

Podinspektor Karolina Gil odpowiedziała, że jest na tą drogę zrobiona dokumentacja, 

wypłacona jest umowa, droga Wojciechów – Marianów jest dokumentacja, która toczy się od 

2021 roku, były problemy, ale wszystko idzie już dobrze, jest to droga w zwartej zabudowie. 

Pozycja nr 6 Kawęczyn-Poręba mamy rozpoczęte projekty i umowę do podpisania, ale to jest 

z droga z funduszu sołeckiego. 
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Radna Izabela Mirek – Iglikowska zapytała na której pozycji znajdzie się droga w 

Dzierzbotkach, bo ona by chciała, żeby to była pozycja nr 7, a dopiero potem droga na 

Pachcie. 

 

Radny Piotr Ziółkowski powiedział, że na tą drogę były wyłożone pieniądze z funduszu 

sołeckiego Milejowa, Tokar i Żdżar i ta droga powinna być na 7 pozycji. Poprosił o 

przegłosowanie tej propozycji. 

 

Radna Izabela Mirek – Iglikowska złożyła wniosek formalny o wpisanie drogi w 

Dzierzbotkach na 7 pozycję. 

 

Radny Adrian Kwinciak złożył wniosek formalny, aby na drogę w Głuchowie rozpocząć 

dokumentację, bo mogą się pojawić środki z FOGR-u, i wpisać ją w następnej kolejności po 

Tokarach. 

 

Radna Marzena Barcka złożyła petycję, żeby drogę w Będziechowie o długości 1 km, która 

jest na 28 miejscu, przesunąć przynajmniej na pozycję 15, zgodnie z umową jeden radny = 

jedna droga (petycja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Radny Mateusz Pacześny poprosił podinspektor Karolinę Gil o wyjaśnienie podziału 

odcinków dróg w Żdżarach i Tokarach. 

 

Podinspektor Karolina Gil wyjaśniła, że Żdżary mają odrębną dokumentacją, bo tam są 

wykupy zridowskie,  a Tokary – Milejów są inną dokumentacją, tam chodzi o szerokość pasa 

drogowego. 

 

Radny Mateusz Pacześny zaproponował następującą kolejność: pozycja nr 7 - Żdżary, 

pozycja nr 8 Tokary - Milejów a Dzierzbotki – pozycja nr 9. 

 

P Karolina Gil wyjaśniła różnicę między projektem drogi w Żdżarach a w Tokarach.  

Wiceprzewodniczący Michał Chachuła zaproponował kolejność na 7 miejsce Tokary, Żdżary 

i Dzierzbotki. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila przeprowadził głosowanie jawne imienne  nad 

wspólnym wnioskiem formalnym radnego Karola Rygasa i Piotra Ziółkowskiego o 

przesunięcie w oświadczeniu pozycji 25 Żdżary - Tokary - Milejów (Pacht) z podziałem na 

dwa odcinki: na pozycję 7 dla odcinka drogi Milejów - Tokary oraz na pozycję 8 dla odcinka 

drogi w m. Żdżary, a także pozycji 22 Dzierzbotki (w kierunku Młodzianów) na pozycję 9;  

 

Głosowano w sprawie: 

wniosek formalny o przesunięcie w oświadczeniu pozycji 25 Żdżary - Tokary - Milejów 

(Pacht) z podziałem na dwa odcinki: na pozycję 7 dla odcinka drogi Milejów - Tokary oraz na 

pozycję 8 dla odcinka drogi w m. Żdżary, a także z pozycji 22 Dzierzbotki (w kierunku 

Młodzianów) na pozycję 9;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 
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Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, Łukasz Mila, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

PRZECIW (4) 

Marzena Barcka, Krzysztof Kolenda, Izabela Mirek-Iglikowska, Sylwia Szydło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adrian Kwinciak 

 

Paweł Urbanek zasugerował, że Dzierzbotki były kiedyś na 1 pozycji, dlatego teraz powinny 

być na 7. 

 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym radnej Izabeli Mirek-Iglikowskiej w sprawie 

przesunięcia z pozycji 9 drogi w Dzierzbotkach (w kierunku Młodzianowa) na pozycję 7.  

 

Głosowano w sprawie: 

wniosek formalny radnej I. Mirek - Iglikowskiej o przesunięcie w oświadczeniu pozycji 9 

drogi Dzierzbotki (w kierunku Młodzianowa) na pozycję 7;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marzena Barcka, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Izabela Mirek-Iglikowska, Sylwia 

Szydło 

PRZECIW (9) 

Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, Łukasz Mila, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Emilia Skurka 

 

Radny Adrian Kwinciak i Radna Jolanta Woźniak zgłosili, aby rozpocząć dokumentację na 

drogi w Głuchowie i w Kowalach Pańskich, by je zgłosić do FOGR-U w następnym roku 

inwestycyjnym, ale podjęto decyzję, że ten temat zostanie poruszony w późniejszym terminie. 

 

Skarbnik Gminy Edyta Balcerzak wyjaśniła, że konstruowany jest budżet na 2025 rok i 

zostało zgłoszonych 5 pierwszych dróg na ten rok. Jeśli w 2025 roku zostanie zgłoszona 

kolejna droga do FOGRU, trzeba poczynić pewne inwestycje, które nie będą wpisane w 

budżet, o ona nie jest na tej liście pierwszych 5 dróg, które mają być robione w 2025 roku 

(przykład droga w Kowalach Pańskich). Nawet drobne inwestycje powinny się znaleźć w 

załączniku inwestycyjnym do budżetu na 2025 rok. 

 

Radni doszli do wspólnego zdania, że pierwsze 5-8 dróg będą wykonywane właśnie w tej 

kolejności. . 

 

Radna Sylwia Szydło złożyła formalny wniosek o przeniesienie z pozycji nr 20 na pozycję nr 

10 drogi w Leśnictwie. Poprosiła Przewodniczącego Komisji  Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Przestrzennej i Urbanistyki Józefa Iwaniaka, aby wyjaśnił 

mieszkańcom Leśnictwa, jakim kryterium się kierował przy ustalaniu listy dróg. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa odpowiedział, że był czas na dyskusję taką jak dzisiaj, ale 

tej dyskusji nie było. Jego propozycja została przegłosowana. 

 

Wiceprzewodniczący Michał Chachuła poprosił radną Sylwię Szydło do ustosunkowania się 

do swojej wypowiedzi podczas posiedzenia komisji w kierunku jego osoby, 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego S. Kasprzaka, że po komisjach sami zmieniliśmy 

sobie kolejność dróg. 

 

Radna Marzena Barcka złożyła wniosek formalny o umieszczenie drogi w Będziechowie w 

pierwszej 15 na liście. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila przeprowadził głosowanie jawne imienne nad 

wnioskiem formalnym radnej Sylwii Szydło o przeniesienie z pozycji nr 20 na pozycję nr 10 

drogi w Leśnictwie.  

 

Głosowano w sprawie: 

wniosek radnej S. Szydło o przesunięcie w oświadczeniu pozycji 20 Leśnictwo (dz. 393) na 

pozycję 10. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marzena Barcka, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Izabela Mirek-Iglikowska, Emilia 

Skurka, Sylwia Szydło 

PRZECIW (9) 

Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, Łukasz Mila, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila przeprowadził głosowanie jawne imienne nad 

wnioskiem formalnym radnej Marzeny Barckiej o przeniesienie z pozycji nr 28 na pozycję nr 

15 drogi w Będziechowie.  

 

Głosowano w sprawie: 

wniosek radnej M. Barckiej o przesunięcie w oświadczeniu pozycji 28 Będziechów na 

pozycję 15.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marzena Barcka, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Izabela Mirek-Iglikowska, Emilia 

Skurka, Sylwia Szydło 

PRZECIW (9) 

Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, Łukasz Mila, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 
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Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila przeprowadził głosowanie jawne imienne nad 

przyjęciem oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia 

planu budowy i przebudowy dróg gminnych i wewnętrznych w Gminie Kawęczyn na czas 

obecnej kadencji samorządu (2024-2029).  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia 

planu budowy i przebudowy dróg gminnych i wewnętrznych w gminie Kawęczyn na czas 

obecnej kadencji samorządu (lata 2024 – 2029).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, Łukasz Mila, 

Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

PRZECIW (1) 

Sylwia Szydło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Marzena Barcka, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Izabela Mirek-Iglikowska, Emilia 

Skurka 

 

Rada Gminy Kawęczyn przyjęła Oświadczenie nr 1/2024 w sprawie zatwierdzenia 

oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia planu 

budowy i przebudowy dróg gminnych i wewnętrznych w gminie Kawęczyn na czas 

obecnej kadencji samorządu (lata 2024 – 2029).  

 

Ad. 8. Przyjęcie oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy w sprawie 

zatwierdzenia planu remontów nawierzchni dróg gminnych i wewnętrznych w gminie 

Kawęczyn na czas obecnej kadencji samorządu (lata 2024 – 2029). 

Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila powiedział, że oświadczenie zostało wypracowane na 

wspólnym posiedzeniu komisji Rady  Gminy Kawęczyn. Zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Ł. Mila przeprowadził głosowanie jawne 

imienne nad przyjęciem oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy w sprawie 

zatwierdzenia planu remontów nawierzchni dróg gminnych i wewnętrznych w gminie 

Kawęczyn na czas obecnej kadencji samorządu (lata 2024 – 2029). 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia 

planu remontów nawierzchni dróg gminnych i wewnętrznych w gminie Kawęczyn na czas 

obecnej kadencji samorządu (lata 2024 – 2029). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 
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Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Rada Gminy Kawęczyn przyjęła oświadczenie nr 2/2024 Rady Gminy Kawęczyn w 

sprawie zatwierdzenia oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy w sprawie 

zatwierdzenia planu remontów nawierzchni dróg gminnych i wewnętrznych w gminie 

Kawęczyn na czas obecnej kadencji samorządu (lata 2024 – 2029). 

 

Ad. 9. Przyjęcie oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy sprawie zatwierdzenia 

budowy nowych punktów oraz uzupełniania lamp oświetlenia ulicznego na terenie gminy 

Kawęczyn w roku 2025. 

Radny Adrian Kwinciak zasugerował budowę linii energetyczną na cmentarz w Głuchowie i 

zamontowania tam lampy oświetlającej parking. 

 

Przewodniczący Łukasz Mila zabrał głos, uzgodniono wcześniej na Komisjach, że będzie 

budowana 1 linia energetyczna w 1 roku i uzupełniane oświetlenie uliczne w brakujących 

miejscach. Najpierw budowana będzie linia w Milejowie, a uzupełniamy 28 sztuk lamp 

ulicznych w następujących miejscowościach: Kowale Pańskie –Kolonia -  6 lamp, Leśnictwo 

– 4 lampy, Dzierzbotki - Dziewiątka – Młodzianów- 3 lampy, Skarżyn – Marcjanów – 3 

lampy, Żdżary – 1-2, Tokary – 1-2, Kawęczyn – 1, Ciemień – 1 Będziechów – Stanisława – 3, 

Głuchów - ? 

 

Zasugerował też, że są jeszcze miejscowości w naszej gminie, gdzie tego oświetlenia jest 

mało, lub w ogóle go nie ma i powinno się dać pierwszeństwo tym sołectwom, które 

naprawdę są w potrzebie. Pieniądze na oświetlenie są wydawane z Funduszu sołeckiego, ale 

później za oświetlenie płaci gmina z budżetu, i to też należy wziąć pod uwagę. 

 

Radny A. Kwinciak zaproponował w takim razie, aby w miejscowości Głuchów dokonać 

uzupełnienia 4 lamp.  

 

Wiceprzewodniczący Sylwester Kasprzak wspomniał, że w Milejowie jest 5 słupów i na 

każdym lampa. 

 

Radna Emila Skurka sprostowała, że na Milejowie wystarcza 3 lampy. 

 

Sołtys Żdzar Ryszard Jaśkiewicz wnosi o uzupełnienie lamp przy drodze wojewódzkiej z 

Myszkowic do Tokar w myśl zasady „co 2 słup”. 

 

Przewodniczący Łukasz Mila zasugerował, aby w tej sprawie poczekać na rozwój sytuacji, 

ponieważ poszła interpelacja Radnych P. Ziółkowskiego i W. Duszy w sprawie przebudowy 

tej drogi. 

 

Radny Krzysztof Kolenda poparł wypowiedź przewodniczącego.  

 

Naniesiono poprawki do projektu oświadczenia polegające na zmianie liczby lamp do 

budowy w Milejowie z 5 na 3 oraz wpisano 4 lampy do uzupełnienia w miejscowości 

Głuchów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila przeprowadził głosowanie jawne imienne nad 

przyjęciem oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy sprawie zatwierdzenia 
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budowy nowych punktów oraz uzupełniania lamp oświetlenia ulicznego na terenie gminy 

Kawęczyn w roku 2025. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy sprawie zatwierdzenia 

budowy nowych punktów oraz uzupełniania lamp oświetlenia ulicznego na terenie gminy 

Kawęczyn w roku 2025.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Rada Gminy Kawęczyn przyjęła oświadczenie nr 3/2024 Rady Gminy Kawęczyn w 

sprawie zatwierdzenia oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy sprawie 

zatwierdzenia budowy nowych punktów oraz uzupełniania lamp oświetlenia ulicznego 

na terenie gminy Kawęczyn w roku 2025. 

 

Ad. 10. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Jan Gruca - Wójt Gminy Kawęczyn przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za 

okres międzysesyjny. 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

Łukasz Mila - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności za 

okres międzysesyjny. 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 12. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny Krzysztof Kolenda zadał pytanie Wójtowi Gminy dot. drogi w Ciemieniu. Wyjaśnił, że 

droga była naprawiana, ale mieszkańcy zgłaszają, że w dalszym ciągu coś jest z nią nie tak.  

 

Wójt Gminy Jan Gruca odpowiedział, że ta droga była już zgłaszana i jutro zostanie 

zgłoszona jeszcze raz. 

 

Podinspektor Karolina Gil odpowiedziała też, że droga była zgłaszana do wykonawcy i 

wykonawca odpowiedział, że droga ułoży się pod naporem jeżdżących samochodów. Gdyby 

do wiosny droga się nie poprawiła, podejmie kolejne działania. Nie ma tam załamań ani 

pęknięć, chodzi tu tylko o stronę wizualną. Jeżeli się nie naprawi, to będziemy korzystać z 

gwarancji. 

 

Wiceprzewodniczący Sylwester Kasprzak powiedział, że sołtysi zakończyli zbiórkę dla 

powodzian z Gminy Kłodzko. Poinformował, że pieniądze zostały wpłacone na konto 

poszkodowanej Gminy. Podziękował sołtysom 15 sołectw, które zaangażowały się w zbiórkę, 

a  zebrana kwota wyniosła 12 100,00 zł. 
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Radna Marzena Barcka zapytała Wójta Gminy o wycinkę krzewów przy drogach w 

Będziechowie, która miała się skończyć do końca października 2024 roku, a nadal jest 

niezakończona. 

 

Wójt Gminy Jan Gruca odpowiedział, że został jeszcze 1 dzień. 

 

Pan Paweł Urbanek odniósł się do słów Przewodniczącego na poprzedniej sesji, że 

mieszkańcy zgłaszają zaniedbania na drodze Dzierzbotki – Nowy Świat. Gdy Paweł Urbanek 

był sołtysem były tam podejmowane prace: i żwirowanie i wycinka krzewów, i droga ta nie 

była zaniedbana. Prosił, aby informacje, które docierają do Przewodniczącego były 

sprawdzane, zanim zostaną podane na sesji, by nie krzywdzić niepotrzebnie ludzi. Droga 

Dzierzbotki – Ciemień – Kawęczyn za lasem to jest odcinek Przewodniczącego i należałoby o 

niego zadbać i go odśnieżać. 

 

Przewodniczący Łukasz Mila odpowiedział, że przytoczył odcinek drogi a nie sołectwo, oraz 

że była mowa o całej drodze Dzierzbotki – Marcjanów, a nie o odcinku drogi tylko w 

Dzierzbotkach. 

 

Radny Krzysztof Kolenda ponowił prośbę, aby Pani Mecenas była obecna na sesji - od 

początku do końca. 

 

Wójt Gminy Jan Gruca odpowiedział, że Pani mecenas od następnej sesji będzie uczestniczyć 

w sesjach Rady Gminy. 

 

Radny Mateusz Pacześny zgłosił, że na Marianowie odebrana była nowa droga, a na 

poboczach wysypany jest bardzo gruby destrukt. Radny dodał, że już to 1 raz zgłaszał, ale 

nadal na drodze pojawiają się grube kamienie, które były już zamiatane, ale nie przyniosło to 

żadnego skutku. Podobno miał być jeszcze wysypany drobniejszy destrukt. Dopytał, kiedy to 

nastąpi. Mieszkańcy zgłaszają, że jest to niebezpieczne i psują sobie opony jeżdżąc po takich 

kamieniach. 

 

Podinspektor Karolina Gil odpowiedziała, że firma deklarowała, że drobniejszy kamień 

będzie wysypany jak tylko będą na naszym terenie. Jeżeli jest to takie niebezpieczne, to 

napisze pismo do wykonawcy o przyspieszenie naprawy poboczy. 

 

Pan Paweł Urbanek powiedział, że na wspomnianym wcześniej odcinku drogi Dzierzbotki –

Ciemień – Kawęczyn jeden znak został zdewastowany i przewrócony. Dopytał, czy ten fakt 

został zgłoszony, część drogi jest zarośnięta drzewami, krzewami, szkolny autobus ma tam 

ciężko przejechać, są to prywatne drzewa, których gałęzie wystają na drogę. Poprosił o 

wystosowanie odpowiedniego pisma do mieszkańca, aby usunął wystające gałęzie na drodze. 

 

Podinspektor Karolina Gil odpowiedziała, że wystosuje kurendę do wszystkich sołectw, aby 

mieszkańcy stosowali się do prawa, dbając o drzewa i gałęzie wchodzące w pas drogowy czy 

na posesje sąsiadów poprzez ich obcinanie. 

 

Radna Sylwia Szyło zapytała, co z  łukiem na drodze przy posesji nr 1 na Leśnictwie, chodzi 

o barierki i znaki, o których wcześniej była mowa. 

 

Podinspektor Karolina Gil odpowiedziała, że tzw. „sierżanty” oraz znak ograniczający 

prędkość, zostały już zamówione. Dodała, że na tym całym odcinku będzie nowa organizacja 
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ruchu, która ma dostosować ruch pojazdów do niesprzyjających warunków, jakie panują na 

tej drodze. Czekamy tylko na znaki, aby podjąć kroki. 

 

Więcej zapytań i wolnych wniosków nie było.  

 

Ad. 13.Zamknięcie IX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Łukasz Mila - Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn uznał IX Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i zamknął obrady. 

 

                       Protokołowały                                                                 Przewodniczył 

 

 

  Małgorzata Jaworska/Mariola Bortnowska                                            Łukasz Mila 
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